
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Mandag d. 18. november 2024 
Tidspunkt: 17:00 – 20:00 
Mødested: Blåvandshuk Skole 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Caspar Sylvest 
Jørgen Søndergård 
Monica Lykke Nielsen 
Tina Bentsen 
Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 

Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen 
Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Clara Hansen 
Clara Skovfoged

 
 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad 1: Intet nyt. 
Ad 2: Der har været dialogmøde med det 
politiske niveau. Thomas deltog sammen med 
TR’erne. 
Der arbejdes sammen med Center for misbrug 
på et oplysende niveau. Der samarbejdes med 
SSP om benyttelse af skolens område i 
weekender. I Janderup fylder det især, at skolen 
pt er forholdsvist hårdt ramt af fravær blandt det 
faste personale med den ekstra belastning det 
medfører for det resterende personale. 
Der er igangsat relevante tiltag. 
Ad 3: APV’en er pt. blevet analyseret såvel 
overordnet som på afdelingsniveau. Der 
arbejdes på de lokale handleplaner. 
Ad 4: I Janderup afholdes der juleklippedag d. 
29/11. Elevrådet har indflydelse på afviklingen. 
I Oksbøl planlægger elevrådet aktiviteter til 
juleklippedag d. 29/11 



 

2.  De første erfaringer med ”de nye 
skole-hjem/trivselssamtale” 
Princip for skole-hjemsamarbejde 
(bilag 1) (Udsat fra sidste møde) 

• Tilføjelse af kommunikation? 

Der meldes om positive erfaringer med den nye 
model, hvor barnets trivsel er i centrum, for 
skole/hjem-samtalen. 
Ikke alle steder er forandringen lige stor. 
Der er stadigt udviklingspotentiale bl.a. i forhold 
til strukturen, brugen af meddelelsesbogen og 
også i forståelsen af trivselsbegrebet. 
Personalet berettede om forskellige måder at 
inddrage barnets stemme som udgangspunkt for 
samtalerne. 
Eleverne fortalte om positive oplevelser. 
Ledelsen samler op og hjælper til udbredelse af 
gode ideer, materialer og erfaringer. 
Princippets godkendelse, dets detaljeringsgrad i 
forhold til bestyrelsens tilsyn med princippet, 
udformningen af handleplaner og 
offentliggørelsen af disse diskuteredes. 
Erfaringer med elevsamtaler og skole/hjem-
samtaler dannede grund for en kort snak om 
kvalitetssikring og fælles retning. 
Det besluttedes at udarbejde et selvstændigt 
kommunikationsprincip. 
Principper fra andre skoler kan evt. være god 
inspiration. 
Der blev nedsat en gruppe (TW, HS & MS), der 
udarbejder et udkast til næste møde. 
 

3.  Drøftelse og Godkendelse af årshjul 
(bilag 2) 

Enkeltelementer i årshjulet blev drøftet og 
placeret i årshjulet.  
Årshjulet blev godkendt i revideret og dynamisk 
form. 

4.  Økonomi – opdatering 
 

Thomas gennemgik den økonomiske situation. 

5.  Lektier i skolen (bilag 3) 
 

Snak om lektier i folkeskolen som forberedelse til 
ungdomsuddannelserne. 
Snak om formålet med lektier og forskellige 
tilgange til begrebet. 
Snak om hvorvidt skolebestyrelsen skal drøfte 
skolens tilgang til lektier i fremtiden. 
 

6.  Eventuelt 
 

 

 


